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MURSKA SOBOTA

Igv
MESTNI SVET

ZAPISNIK

10. redne seje Mestnega sveta Mestne obtine Murska Sobota, kije bila v torek, dne 30. janu arja2024,
s priietkom ob 15:00 uri, v veliki sejni dvorani Mestne obiine Murska sobota.

Sejo je vodil 2upan Damjan ANZELJ, mag. jav. upr., Zupan Mestne obtine Murska Sobota

Navzoti so bili naslednjitlani in tlanice mestnega sveta (v nadaljevanju svetniki):
mag. Mojca BRESCAK, Nives CAJNKo, MatjaZ ouRte, dr. Miran rilntnNte, dr. Timi GoMBoc, Tamara
GRADINSKI,.M-atejGRAH, Zoran HOBLAJ, Mitja HORVAT, Stasa HORVAT, Gorazd KEREC, AleS KORNIK,
Mitja KoVAele, Nada KUHAR, Jure LANG, lris LANSCAK, Andrej MESle, Daniela MoREc, mag. Brigita
PERHAVEC, Bojan PETRIJAN, Darko RUDAS, Bernardka RUZle, Anton SLAVIC, Anton SrnngnN in
Drago VlGAL|.

Odsotnost je opravitil svetnik Goran MILOSEVIe.

Seji so prisostvovali: Tomislav ZRINSKI, direktor javnega podjetja Komunala, javno podjetje d.o.o.,
mag. Andreja KUHAR, Javni stanovanjski sklad Mestne obtine Murska Sobota, Borut Slavit, viiji
svetovalec za premoZenjske zadeve, Silvija KOUTER, vi5ji svetovalec za podrotje zdravstva in
socialnega varstva, Darja POToerutf, vi5li svetovalec za podrotje kulture in turizma, mag. Lidija
HORVAT, viSji svetovalec za pred5olsko vzgojo, Solstvo, mladino in raziskovalne dejavnosti; Milena
V0R0S, direktorica mestne uprave; Angelca DOKL MlR, vodja Oddelka za okolje in prostor; Dominika
FRAS, vodja oddelka za javne finance; Klaudija SADL JUG, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti;
Martina CAF SARUGA, vodja Oddelka za premoZenjskopravne zadeve; ViOa f-Ukne, vodja Kabineta
2upana; Boris GOMIUNIK, strokovni sodelavec za podrotje informatike in digitalizaiiye, Natasa
KERCMAR, poslovna sekretarka; Sergeja SUKIC, viSja svetovulku ru mestni svet in pravne zadeve ter
novinarji.

Ktofki 1)
Ugotovitev sklepinosti in doloiitev dnevnega reda

Na podlagi 16. ilena Statuta Mestne obtine Murska Sobota (Uradni list RS, 5t. 53/23) Steje mestni svet
26 ilanov. V skladu z 22. ilenom statuta mestni svet veljavno sklepa, te je na seji navzoia vetina
njegovih tlanov.

Predsedujoti je tlane mestnega sveta pozval, da zaradi ugotovitve prisotnosti na zaietku seje v
skladu z 41. tlenom poslovnika, svojo prisotnost prijavijo z glasovalno napravo.

od 26 tlanov mestnega sveta je svojo prisotnost priglasilo 20 svetnikov.

Predsedujotije ugotovil, da je na podlagi 3. odstavka 29. tlena Poslovnika Mestnega sveta Mestne
obtine Murska sobota (uradni list RS,5t.53/23) mestni svet sklepten.

S sklicem seje so svetniki prejeli naslednji predlog dnevnega reda 10. redne seje Mestnega
sveta Mestne obiine Murska Sobota:

1. Ugotovitev sklepinosti in doloiitev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 9. redne seje mestnega sveta
3. Predlog Odloka o proraiunu Mestne obiine Murska Sobota za leto 2024 - I. obravnava

Kardoieva ulica 2 . 9000 Murska Sobota
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mestna.obcina@murska-sobota.si
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4, Predfog Odloka o proraiunu Mestne obiine Murska Sobota za leto z12s - 1. obravnava5. Predlogi in pobude ilanov mestnega sveta
6. Predlogi in pobude iupana

O dnevnem redu nirazpravljal nihie.

Predsedujoiije dal na glasovanje naslednji predtog sklepa:
Mestni svet sprejme dnevni red 10. redne seje mestnega sveta.

Navzotnost je priglasilo 21 svetnikov,zA je glasovalo 20 svetnikov in 0 pRoI
Dnevni red je bilsprejet.

K toiki 2)

Pregled realizacije sklepov je podala Sergeja SUKle, vi5ja svetovalka za mestni svet in pravne zadeve.

Razpravljal ni nihie.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednje predloge sklepov:
1.) Zapisnik 9. redne seie mestnega sveta se potrdi v predloienem beseditu.

Navzodnost je priglasilo 22 svetnikov,zA je glasovalo 22 svetnikov in 0 pRoI.
Zapisnik 9. redne seje mestnega sveta je bil soglasno potrjen.

Ktoiki3)
Predloq Odloka o proraiunu Mestne obiine Murska Sobota za leto 2024 - t. obravnava

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

Obrazlozitev so podali Zupan, Damjan ANZELJ, Dominika FRAS, vodja oddelka za javne finance ter
Klaudija SROt JUG, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti.

StaliSta delovnih teles so podali predsednikiodborov:

- Odbora za proratun in finance, Gorazd KEREC: Odbor za proratun in finance je glasoval o
naslednjem predlogu sklepa: odbor za proratun in finance predlaga Mestnemu svetu
Mestne obtine Murska Sobota, da predlagani Predlog Odloka o proratunu Mestne obtine
Murska sobota za leto 2024v l. obravnavi sprejme v predlozeni obliki in vsebini. Sklep ni bil
sprejeL Glasovanje je potekalo z 2 (dvema) glasovoma ZA,2 (dvema) pROTI in 3 (trUe)
VZDRZANI.

- Odbora za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo, Matjaz DURIe:
Mestnemu svetu se predlaga, da sprejme predlog Odloka o proratunu Mestne obtine
Murska Sobota za leto 2024 (s podroija pristojnosti odbora), v l. obravnavi.- Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, Alei KORNIK: odbor za gospodarstvo,
kmetijstvo in turizem v predlagani obliki in vsebini podpira predlog Odloka o proracunu
Mestne obdine Murska Sobota za leto 2024 - l. obravnava (s pristolnosti odbora)- Odbora za informiranje, promocijo mestne obiine in mednarodno sodelovanje, mag. Brigita
PERHAVEC: Odbor za informiranje, promocijo mestne obiine in mednarodno sodelovanle
predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Odloka o proradunu Mestne obtine Mursla
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Sobota za leto 2024 s podrotja informiranja, promocije mestne obiine in mednarodnega
sodelovanja v l. obravnavi v predlagani obliki in vsebini.

- Odbora za druZbene dejavnosti, Daniela mORrC: Odbor za druZbene dejavnosti predlaga
mestnemu svetu, da sprejme predlog Odloka o proratunu Mestne obiine Murska Sobota za
leto 2024 s podroija druZbenih dejavnosti v l. obravnavi v predlagani obliki in vsebini.- lzdajateljski odbor javnega glasila Sobo5ke novine, Tamara GRADINSKI: lzdajateljski odbor
javnega glasila Soboike novine sprejme finantni natrt glasila zaleto 2024.

StaliSda svetni5ke skupine so podali:

Gibanje Svoboda, Mitja HORVAT:
- Pohvalilje ekipo Zupana za korekten proratun. Zelijo, da bi letni program iporta obdrZali na

lanskem nivoju, da biobdrZali nivo Stipendij, ki smo jih podelili lani, (koalicijsko je ponudil
pomot pri pripravi programa podeljevanja itipendij).

- Glede Potapljaikega centra meni, da je ta projekt zelo potreben in nujen (potencialna
tu ristiina dejavnost).

- Povedalje, da je potrebno preveriti postavke, katere so namenjene krajevnih skupnostim,
tukaj misli na dogodke, na urejanje okolice, urejanje pokopali5t,.. meni da si krajevne
skupnosti zasluZijo tudi malo vei pozornosti.

- Povedalje, da imamo v obtini kar nekaj objektov, kijih je potrebno sanirati oz. kako drugate
obravnavati, te ne, bodo 5e bolj propadli. Tukaj misli Hartnerjevo vilo, lep objekt, mogo-e bi
bil zdaj pravi moment, da se najde nekega, partnerja alijavno zasebno partnerstvo, ali pa
celo mogoie privatnega investitorja, ki bi iz tega naredil kakien pameten objekt oziroma,
tudi protokolarniobjekt, ki bi ga lahko koristila Mestna obtina Murska Sobota.- Glede nadomestila za uporabo stavbnega zemljiSta meni, da je tukaj potencial Murske
Sobote dokaj velik. Tukaj misli predvsem na investitorje oziroma lastnike zemljiii, predvsem
na industrijske in obrtne cone, da zatnejo nekaj delativ Murski Soboti, da zainemo ustvarjati
dodatna delovna mesta. Dvig nadomestila za uporabo stavbnega zemljiSta, ki je zdaj
trenutno relativno majhna postavka v naSem proratunu in bi bila lahko dostivedja.

Slovenska demokratska stranka (SDS), Bojan pETRIJAN:

- ObrazloLil je zakaj meni, da je proratun zelo na trhlih tleh in bo doZivel zelo teZke iase.
Povedalje, da bo svetniska skupina SDS glasovala proti predlogu proratuna, proti izkljutno
izrazloga, ker na cedilu puiia mlade mamice z otroki, opuSta subvencije, ki so bile, znihuje
Stipendije za deficitarne poklice.

- Podalje nekaj predlogov, in sicer naj se v kadrovskem natrtu na dan 31.12.2024 stanje
Stevila zaposlenih v obiinski upravi znila za enega. To je prvi potencial, ki ga vidijo.- Znotraj zavodov naj se najdejo potencialiiz preteklosti storjenih napak.

- Naj se preuti moZnost, da se Talent center umesti v kako degradirano stavbo ali v RIS Dvorec
Rakitan in se naj ta parcela tuva za pomembnejie naloZbe, za razvoj Sportno rekreacijskega
adrenalinskega turizma, kakorkoli ga bomo imenovali in naj se preuii varianta, da bo to
izvajal RIS Dvorec Rakitan, raziskovalno izobraZevalno srediSde, torej tisto, kije za ta namen
tudi ustanovljeno.

Socialni demokrati (SD), dr. Timi GOMBOC:
- Povedalje, da je bila sestava proratuna zahtevna, ne samo v Mestni obtini Murska Sobota

ampak tudi Sirom po Sloveniji. Proratun je vsekakor sestavljen realno, kar pomeni, da ne
temelji na nobenem fiktivnem zviSevanju prihodkov ali nerealnih prodajah in je za trenutno
stanje vsekakor dovolj investicijsko naravnan. Proraiun 5e naprej vsebuje mnogo investicij
in subvencij, ki obtankam in obianom lajiajo oziroma zni2ujejo Zivljenjske stroike v Mestni
obiini Murska Sobota in ie vedno zagotavljajo dobre vsebine na podrotju iporta, kulture in
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Solstva. Predlagan in sestavljen je za dobrobit vseh obtank in obtanov in za razvoj lokalne
skupnosti.

ObrazloZitve in pojasnila je podal Zupan, Damjan ANZELJ.

Razpravljali so: Nives cAJNKo, dr. Timi GoMBoc, Andrej MESte, Mitja H9RVAT, MatjaZ DURte, Darko
RUDAS, Anton sLAVrc, mag. Brigita pERHAVEC in Bojan pETRTJAN.

Nives CAJNKO: Povedala je, da so krajevne skupnosti tudi pomemben del mestne obtine. Lansko
leto se je kar l.e.kajkrat sestala Obtasna komisija ru 

"nukoreren 
razvoj primestnih naselij ter

primestnih naselij in mesta v Mestni obtini Murska Sobota in razpravljala o problematiki krajevni
skupnosti. Krajevne skupnosti se financirajo po odloku o nalogah merilih in kriterijih za financiianje
krajevnih skupnosti, se pravi dodeljena sredstva so odvisno od Stevila prebivalcev, povriin, povriine
zelenic in povriine objektov. vet ali manj so bili predsedniki in pa tlani Komisije istega mnenja, da
krajevne skupnosti 2e vrsto let kljub rasti Zivljenjskih stroskov dobivajo n"rpr"r"njena namenska
sredstva za delovanje krajevnih skupnosti, zato Komisija predlaga, da se u drrgo branje proraduna
za leto 2024 in naprej vkljutijo vsi sklepi oziroma predlogi. katere so kot komisija-sprejeli in jih dali 2e
v vpogled. Zavedajo se, da ne zahtevajo veliko, nemogoie, saj verjamejo, da ssbo'v proratunu nailo
pribliZno 120.000 € sredstev vet za krajevne skupnosti, za njihovo delovanje in manj5e investicije saj
so krajevne skupnosti v obiini prav tako pomembne kot pa samo mesto.

dr. Timi GoMBOC: Podalje nekaj obrazloZitev glede Talent centra, med drugim je povedal, da gre za
dejansko delovno ime projekta, po vzoru iz projektov v Avstriji. Govorijo o prolektu, kije vezan na
karierno in poklicno orientacijo osnovnoSolskih otrok, ki je trenutno popolnoma zapostavljena
oziroma se izvaja v zelo omejenih izvedbah. Na tem podrotju sodelujejo s 

'pomursko 
gospodarsko

zbornico, z Gospodarsko zbornico Slovenije, Obrtno zboinico Slovenije, Univerzo v Mariboru,
Univerzo v Gradcu in Centrom v Gradcu in Zavodom za zaposlovanje. projekt je umeiten v proratun,
ker drugaie kot obtina ne moremo kandidirati za sredstva Evropske unije in tudi druga regionalna
sredstva, ki bodo na voljo na ministrstvih.

Andrej MESIe: Povedalje, da so po njegovem mnenju povpretnine, ki ne zadostujejo za obtinske
proratune eden glavnih krivcev za skromne proradune po celotni drZavi. Glede talent centra Zeli
totne informacije, koliko bo to naSo obtino stalo denarja vsako leto, kdo bo tu zaposlen, kdo bo to
vodil, koliko bo novih zaposlitev, zakaj se dela nova zgradba. Zeli podatke glede podrobne vsebine,
kaj konkretno se bo tam delalo, kaj se bo izvajalo, Zeli. da se jim tim bolj pri-OtiZu ta projekt, katerega
bomo dolgorotno financirali, pa se ne ve, kaj prinaia.

Mitja HORVAT: Podalje proSnjo za podporo, da se v drugo branje vkljuii prodaja zemljista, in sicer
na kriZiSiu, Gregortiieve in Lendavske ulice, kije zdaj trenutno, gramozirano parkiriste. Tukaj vidi
potencial saj je to gradbena parcela.

MatjaZ DURIe: Povedalje, da s proratunom v celoti ne more biti zadovoljen, predvsem kar se tite
krajevnih-skupnosti in ljudi, ki tam Zivijo. Podalje konkretne predloge: gteie na to, da smo pred leti
prenesli Snc Rakiean, se pravi nogometno igriSde iz drZavne lastnine v obdinsko last smo se tudi vpogodbi zavezali, da se bo do leta 2025 tam nekaj investiralo glede na projekte, ki smo jih drZavi
predstavili. Kot vidijo se v treh ali Stirih letih tam ni investiralo. za leto zoza pridlaga dodatnih 50.000
EUR za investicijo, ki bi se naj tam zgradila in za leto 2025 vsa) 200.000 EUR, d; se potem zadosti
pogodbenim dolotilom, v nasprotnem primeru bo drZava reklj, da naj se to igrisie vrne nazaj pod
drZavo.
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Darko RUDAS: Povedalje, da bo proraiun podprl predvsem iz tega razloga, ker proratun na nek
natin izpolnjuje in zasleduje svojo osnovno dejavnost, da je dana pozornost social nidimenziji, torej

q to ena izredna
dvignili socialno

se daje velika skrb sotloveku in skupnosti. Glede Talent centra je povedal, da j
priloinost, da omogoiiS m adim, da realizirajo svoj talent. S tem centrom bomo
ekonomski kapital. Neko rektno bi bilo, da mladim ne damo priloinosti in ie izgubimo to generaci jo,
smo izgubi i 20 let. Glasoval bo za proratun, ki sicer ni ambiciozen, ampak je v bistvu so razmerno
dobro zastavljen in odgovarja na izzive in potrebe obiank in obtanov

Anton SLAVIC: Glede letoSnjega proraiuna je povedal, da s tekoiimi prihodki oz. prihodki, ki so
zagotovueni, komaj pokrijemo tekoie odhodke za delovanje obtinske uprave, javnih zavodov,
osebnih transferjev in obresti od kreditov, nit pa ne ostane za investicije. Torej, te gleda s te strani,
je potem investicijski potencial obdine enak nit. Ze leta so opozarjali, da je potrebni racionalizacija,
da bi moralivardevatiprivsakodnevni porabi, da bodo sredstva za investicije, pa se je zgodilo rauno
obratno. Niso proti nitemer, kar je v proraiunu razen tega, da po njihovem mnenlu v proraiunu ni
marsikaj, kar bi pomenilo nek razvo). Slab3a je tudi situacija z najemom novega kredita, saj se je
mestna obtina povsem pribli2ali limitu moZnega zadolZevanja. Povedalje, da je lepo posluiati vse
projekte, ki se nairtujejo, in vpraial, ali bo obtina imela sredstva za lastno udeleZbo. Obtina nima
lastnega investicijskega potenciala. Ne strinja se tudi, da se 5e vedno povetujejo tekoti odhodki.

Mag. Brigita PERHAVEC: Povedala je da se ji zdi proratun za letoinje leto in za prihodnje leto v dani
situaciji dobro zastavljen. Meni da je potrebno tudi v prihodnje nadaljevati s politiko in delom, ki ga
je zatel prejinji 2upan dr. Aleksander Jev5ek z ekipo, najprej misli na vodovod in kanalizacijo. Ceprav
to med obtani ni popularno saj je potrebno po mestu narediti zapore in kopatijarke, je pa nujno
potrebno, kar se ie2eizkazalo, ko so bile ob malo vetjih padavinah poplavljene kietiobtanou, ruto
je to sanacijo potrebno nujno nadaljevati. Meni, da se je Murska Sobota razvila v lepo, urejeno mesto
in je po prenovi Slovenske ulice dobila tudi nagrado za najbolj urejeno mestno srediite. V predlogu
proraduna obZaluje zmanjianje finantnih sredstev za zavode saj bo zaradi tega potrebno odpust-iti
zaposlene, med drugim se bo tudi zmanjiano itevilo prireditev.

Repliko je podalAnton SLAVIC.

Bojan PETRIJAN: Povedalje, da je dohodnina zanesljivi vir, ki ga driava namenja za vse naie stvari, ki
so nam naloZene, glede tega je navedel, da je 2upan Ze jasno povedal, da je Mestna obiina Murska
Sobota podfinancirana in da priiakuje vet sredstev. V nadaljevanju je naStei tekote prihodke mestne
obtine in jih primerjal s tekotimi odhodki in tekotimi transferji, vse to je navedel, ker se mu ne zdi
poSteno govoriti, da se komurkoli jemljejo zaposleni. Povedal je, da so bile napatne odlotitve v
preteklosti, vtasih je bilo v nekem zavodu 7 zaposlenih, na obtinski upravi so se doloiene naloge
prenesle na zavod, Stevilo obtinske uprave se je vetalo in v doloienih zavodih se je itevilo zaposlenih
povetalo za vet kot 100 o/0, tudi za 15Oo/o. Zavodi so dobili dolotene projekte, zaposleni so se
financirali iz projektov, pozneje so pa postali stalni strosek obiinskega proraiuna. ZadolZevalo se je
nespametno. Doloteni projekti so bili umeiteni v proratunu, sedajjih ni ved, bili pa so v letu 2023,
2023,2021 in so izginili iz proraiuna. Zelijo sporoiiti, da so bile to resne napake iz preteklosti, ki so
sedanjega 2upana privedle v ta poloZaj.

Nives CAJNKO: Povedala je, da jo zanimata dve postavki v predlogu proraiuna, in sicer: Kakini ukrepi
so vkljuteni v proratunu za vodotoke, s katerimi so imeli te2ave v lanskem letu, kako se bomo lotili
tiStenja teh vodotokov in pa alije v tej postavki vkljutena tudi nabava nove vetje irpalke, katero je
nujno potrebno nabaviti za tovrstne ukrepe. Kolikor vejo, drZava ni ugodila proinji za nabavo te
irpalke, ki biv tasu visokih vodotokov bila nameitena na rampi v Muriv Bakovcih in bi pretrpavala
vodo, da ne bi poplavljalo najniZje dele. Glede vzdrZevanja zelenic po krajevnih skupnostih jo je
zanimal standard zelenic v letoinjem letu, te bodo imeli isti standard kot lansko leto in pa koliko
koien je dejansko to, Steviltno.
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odgovore in pojasnila sta podala Zupan, Damjan ANZELJ in Klaudija Sadl JUG, vodja oddelka za
gospoda rske dejavnosti.

Po razpravije predsedujoti dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:

A) Sprejme se Proraiun Mestne obiine Murska Sobota za leto 2024v l. obravnavi z vsemi
sestavnimideli:

finaninih terjatev in naloib in raiun financiranja

g lavnih programih, podprog ramih, proraiunskih postavkah in podkoniih

2O27 zobrazloiitvami

leto 2024
B) Sprejme se predlog Finaninega natrta Javnega stanovanjskega sklada M9MS za leto

2024

il.
Pri pripravi predloga Proraiuna Mestne obiine Murska Sobota za leto 2O24 zall. obravnavo
bo predlagateli prouiil in smiselno upoiteval podana staliiia odborov mestnega sveta,
svetniSkih skupin in pripombe iz razprave.

Navzotnost je priglasilo 23 svetnikov,zA)e glasovalo 17 svetnikov in 6 pRoI.
Sklep je bilsprejet.

Predsedujodi je v skladu s 37. ilenom poslovnika ob 17:26 odredil 20 min odmor. seja se je
nadaljevala ob 17:51, prisotnih je bilo 22 ilanov mestnega sveta.

Ktotki4)
Predlog Odloka o Proraiunu Mestne obiine Murska Sobota za leto 2025- l. obr"un"rr"

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.
obrazlozitev je podala Dominika FRAS, vodja oddelka za javne finance.

StaliSta delovnih teles so podali predsedniki odborov:

- Odbora za proratun in finance, Gorazd KEREC: odbor za proraiun in finance je glasoval o
naslednjem predlogu sklepa: odbor za proraiun in finance predlaga Mestnemu svetu
Mestne obtine Murska Sobota, da predlagani Predlog Odloka o proruErn, Mestne obtine
Murska sobota za leto 2025v l. obravnavisprejme v predlozeniobtiri in vsebini. sklep ni bil
sprejet. Glasovanje je potekalo z 2 (dvema) glasovoma ZA,2 (dvema) pROTI in j (tri;e)
VZDRZANI.

- Odbora za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo, MatjaZ DURIC:
Mestnemu svetu se predlaga, da sprejme predlog Odloka o proratunu Mestne obtine
Murska Sobota za leto 2025 (s podrotja pristojnosti odbora), v l. obravnavi.
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- Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, AleS KORNIK: odbor za gospodarstvo,
kmetijstvo in turizem v predlagani obliki in vsebini podpira predlog odlokJ o proratunu
Mestne obtine Murska Sobota za leto 2025 - l. obravnava (s pristojnostiodbora).- Odbora za informiranje, promocijo mestne obdine in mednarodno iodelovanje, mag. Brigita
PERHAVEC: odbor za informiranje, promocijo mestne obtine in mednarodno sodelovanje
predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Odloka o proraiunu Mestne obtine Murska
Sobota za leto 2025 s podroija informiranja, promocije mestne obtine in mednarodnega
sodelovanja v l. obravnavi v predlagani obliki in vsebini.- odbora za druZbene dejavnosti, Daniela MOREC: odbor za druZbene dejavnosti predlaga
mestnemu svetu, da sprejme predlog Odloka o proratunu Mestne obtine Murska Sobota za
leto 2025 s podrotja druZbenih dejavnostiv l. obravnaviv predlaganiobliki in vsebini.- lzdajateljski odbor javnega glasila Soboike novine, Tamara cRnotrusrc: lzdajateljski odbor
javnega glasila SoboSke novine sprejme plan za leto 2025.

StaliSta svetniSkih skupin ni podal nihte.

Razpravljali so: Zoran HOBLAJ, Daniela MOREC, Bernardka RUZIC in Matjaz DURe.

Toran HOBLAJ: Opozoril je na izredno hitro povetanje stroikov plat (minimalne plate), v zadnjih
letih, po zatetku vojne v Ukrajini so se hitro povetali in to vedkratno tudi stroiki elektrike, plina.rudi
hrana se je izredno hitro drazila, tudi investicije so se podraZile. Po njihovih izkuSnjah, ko so izvajali
zbiranje ponudb za investicije, so bile cene v pol leta razlitne tudi do 100 procentov. o tem namret
niso nit spregovorili pri prejinji obravnavi proratuna za leto 2024. Na mestu so vsa opozorila, ki so
jih sliSali, ker moramo skrbeti zavzdrlnost proratuna. ee pa Zelijo v Sloveniji kaj delati, in to v vseh
obiinah, so odvisni od evropskih sredstev in potrebno jih je izkoristiti zdaj, i.o ro Se na voljo, kmalu
bomo namrei neto platniki in ne bomo mogli vet izkoriSdititoliko sredstev. Ne izkorijianje sedanje
situacije, ko so sredstva 5e na voljo, bi bilo ne razvojno ravnanje, kajti zamudili bodo vlak. podpira
zadeve, kot je Talent center, ker mladim moramo omogoditi razvoj. Tisti, ki se Zelijo iolati in
pridobivatiznanja se morajo zavedati tudi svojih talentov in te je to dobro v Avstriji in v Nemtiji ,zakaj
ne bi bilo dobro tudi pri nas. podpira tudi proraiun za leto 2025.

Daniela ttnOnfC: Podprla je projekt Talent center, saj so v preteklosti poslu5ali, da je treba nekaj
nareditizamlade.Zdajjepredlogtukaj,vanjbotrebavloZitisredstvainvletu 2025jevproratunuzi
to predvidenih kar nekaj sredstev. Vesela je, da se bodo te stvari zatele v slovenskem prostoru prav v
Murski Soboti in upa, da bo to doprineslo k temu, da se bodo mladi znali tudi pravilno odlotati za
svojo prihodnost. Predlagala je, da se v proratun za leto 2025 uvrsti tudi dokontanje prenove
Gregoriiteve ulice. Povedala je, da je bila Gregoriiteva ulica prenovljena pribliino do polovice, kar
je zelo lepo za pogledati. Poudarila pa je, da so od kroZista pri Centru za starej3e pa proti Lendavski
ulici stvari skorajda ostale enake. Na eni strani je plotnik, da desni strani, te grejol proti Lendavski
ulici pa plotnika ni in ljudje hodijo po kolesarski stezi, kar je po njenem mndnju nevarno in
neprimerno. Podala je predlog, da se v proraiun 2025 vnese tudi dokondanje prenove Gregortiteve
ulice.

Bernardka nUZle: Podprla je predlog proraiuna za leto 2024intudi za leto 2025. prepritana je, da ie
se bodo vsi odpovedali dolotenim svojim potrebam in Zeljam za nekaj tasa, dokler ne splavajo iz te
finantne situacije, bodo potem priSlido nekih novih zatetkov.

MatjaZ DURIe: Prosi, da se v proratun za leto 2025 glede Sportnega centra Rakitan za izpolnitev
obveznosti iz pogodbe vkljuii 200.000 € za dokontanje del glede na izdelane projekte.
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Po razpravije predsedujoii dal na glasovanje nasrednji predlog sklepa:

A) Sprejme se Proraiun Mestne obiine Murska Sobota za leto 2025 v l. obravnavi z vsemi
sestavnimideli:

finaninih terjatev in naloib in raiun financiranja

glavnih prog ramih, podprogramih, proratu nskih postavkah in podkoniih

2O28 z obrazloiitvami

leto 2025
B) Spreime se predlog Finaninega nairta Javnega stanovanjskega sklada MOMS za leto

2025

il
Pri pripravi predloga Proraiuna Mestne obiine Murska Sobota za leto 2O25 za ll. obravnavo
bo predlagatelj proutil in smiselno upoSteval podana staliSia odborov mestnega sveta,
svetniSkih skupin in pripombe iz razprave.

Navzotnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 16 svetnikov in 6 pRoI.
Sklep je bilsprejet.

K tofki 5)

Anton SLAVIC:
- Pred tremi leti so obravnavali revizijsko porotilo Ratunskega sodiida o poslovanju podjetja

Cerop Puconci, Centra za ravnanje z odpadki. Le-to je ugotovilo itevilne kriitve pieO jisov
ter nepravilnosti pri formiranju cen in nepoobla5teno dajanje kreditov s strani Ceropa.
Ugotovilo je tudi organizacijo oziroma ustanovitev firme ogratek znotraj Ceropa, nu ia,
obiine niso imele vpliva in nenamensko tro5enje denarja. Najveija ,u-d"uu pa je bila
Mensana, ki se je gradila brez finaninega natrta in za kar se je uporabljal tudijavni denar, ki
bi smel biti uporabljen samo za izvajanje gospodarske javne sluZbe, za katero je bil Cerop
ustanovljen. Ratunsko sodiSie je tudi ugotovilo, da je bil s tem Cerop izpostavljen tveganju
glede nadaljnjega poslovanja, ie ta investicija ne bi uspela. Ugotovili so tudi, obtine ur"iu
tega niso nadzorovale. Takrat so se tudi dogovorili, da ko bo odzivno porotilo in ko bodo
videli, da so se nekatere nepravilnosti odpravile, bodo to obravnavali na mestnem svetu, kar
pa se do sedaj ni zgodilo. Na obisku v Ceropu lansko leto jih je vodstvo opozorilo, da bodo
v nekaj letih kapacitete zapolnjene in da bo potrebno poskrbeti za dodatne kapacitete za
odlaganje odpadkov in za posodobitev opreme za ravnanje in obdelavo teh odpadkov. Slo
bo za velik denar in nekatere obiine se ie danes oglalajo, da tu ne bodo sodelovale,
vpraSanje je tudi, kako bo mestni obiini finantno rtunj" dopuidalo sodelovanje. Raiunsko
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sodiSte je tudi narekovalo, da se morajo nepremiinine, ki so bile zgrajene z denarjem iz
gospodarske javne sluZbe, prodati in denar vrniti v Cerop. Meni, di je potrebno, da na
naslednji seji oziroma tim prej obravnavajo porotilo Ceropa in obiinske uprave, kaj od
nepravilnostije bilo odpravljeno ter ali se je denar, ki je bil nepravilno potroien za diuge
namene vrnil v Cerop. Ne ieli, da bi se vse spet prevalilo na obtane, ki so Cerop tudi zgradili.
Ze danes se naj na to pripravljajo, ker bo to veli'k zalogaj tudi za obiino.

Gorazd KEREC:

- Pred iasom je podal predlog glede financiranja druitev, ki uporabljajo infrastrukturo,
predvsem Sportne dvorane, v Mestni obtini Murska Sobota. Ta druitvi dobijo denar iz
Letnega programa Sporta in potem dobijo raiun s strani 5ol in ta ratun plaiajo, skupaj z DDV.
Takrat je predlagal eno doloteno spremembo, in sicer, da bi se ta sredstva irpala direktno iz
Letnega programa Sporta. Znano je, katera druStva so dolZna to platevati. Nekateri
predstavniki teh druitev, Sportnih klubov so ga na to 3e enkrat opozorili in prosili, da bi se s
tem zatelo Ze s tem letom. Posredovali so tudi pravilnik obtine, ki dela na ta natin. prosi, da
bi se to upoitevalo 2e pri financiranju iz Letnega programa iporta v letu 2024.- Na Komisiji za mandatna vpra3anja, volitve in imenovanja, katere ilan je, obiasno opa2ajo,
da bi bilo dobro, te se prevetrijo pogoji, ki so v razpisih dolodeniza vodilne poloZaje oziroma
za direktorje javnih zavodov. ee bi to ieleli spremeniti, bi morali nalprej spremeniti tudi
odlok o ustanovitvijavnega zavoda. Razlog za to vidi v tem, da bi se j t"r povetal bazen
kadra, ki bi imel potencial za vodilno delovno mesto v javnih zavodih. Spremembe bi se
konkretno nanaiale na delovne izkuBnje, stopnjo izobrazbe ipd.- Kroika ulica v Murski Soboti se je pred kratkim pojavljala v medijih. prebivalci so bili v
preteklosti predvsem nejevoljni zaradi dolgotrajne gradnje. potem so bili zelo veseli, ker so
dobili res zelo urejeno ulico. Sedaj vidi teZave predvsem glede dreves, za katera ne vedo, ali
bodo rasla. Teiavo pa predstavljajo tudi razpoke na plotnikih, in sicer med asfaltom in
robnikom. To sicer ne bi bilo nit posebnega, te bi bila ta ulica stara 20 let ali vet let. Vendar
so od ureditve 5le skozi praktitno 3 zime in se 2e kaZejo razpoke, med itevilkama 21 in 23
Kroike ulica je v bistvu en robnik Ze razpadel in bi ga bilo potrebno zamenjati. Meni, da je
to premlada ulica, da bi se pojavljale take pomanjkljivosti, kot se pojavljajo, in dale na vidi[u
samo nek dodaten stroSek.

- Podalje tudi pohvalo. Stanovalci ulice Joieta Benka so se pogosto obratali nanj in dajali
pobude. To je ulica, ko se pripeljete z obvoznice v Mursko Soboto in je tam iest lepih novih
hi5. Vsi stanovalci so plaiali komunalni prispevek, vendar 5e nimajo narelenega asfalta. Ker
so sedaj v proratunu sredstva, je prepritan, da bodo prebivalci veseli in zadovoljni, Zeli si
tudi, da se ta projekt dokonia v naslednjih letih.

Bernardka nUZte:
- V Krogu so v letu 2022 dobili dokontan vetnamenski objekt, ki pa po letu dni ie nima

uporabnega dovoljenja. Zanima jo, kje se je zataknilo oziroma kdaj bo ta objekt res lahko
zatel sluZiti svojemu namenu.

Zoran HOBLAJ:
Opozoril je, da se takrat, ko se je urejala ulica Stefana Kovata, ta ulica od kriZista pri prvi
osnovni Soli naprej ni uredila, kot bi se po takratnem natrtu morala urediti, ker ni bilo dovolj
sredstev. Takrat je bilo tudi povedano, da se bo to nadaljevalo, ko bo na tem podrotju odprto
5e vei trgovin. To se sedaj dogaja, in predlagalje, da se ta rekonstrukcija uredi do konca in
sicer do trgovskega centra Maksimus oziroma kroZista pri Maksimusu. povedalje, da je bilo
tudi obljubljeno, da se uredi na juZni strani plotnik in kolesarska steza. eojasnil je, da tam
prihaja do neljubih situacij, ker se na severni strani plotnika in kolesarske steze sreiujejo
kolesarji in pe5ci, ki gredo v obe smeri, saj ta plotnik in kolesarska nista predvidena za
obojestranski promet. Ker se to podrotje razvija, je predlagal, da bi se stopilo v kontakt z

9



drZavo ip bi se to uredilo. Tu je predvidena 5e ena zadeva in sicer rekonstrukcija ulice Stefana
Kovata s 5olskim naselje in Aikerievo ulico, kjer je potem vrisana kolesarska steza do srednje
poklicne 3ole. To je sedaj popolnoma neurejeno, mimo hodi veliko dijakov, enosmerni
promet je bil predviden na ta naiin, da se gre pri ulici Stefana Kovata notri in potem pri
A5kertevi ulici ven. Tukaj 2e nekaj let traja kar velika zmeda s prometom in tudi starji
dostavljajo otroke do vhoda v 5olo, ker ni vei toliko avtobusnih povezav. Menilje, da je
smiselno, da se natrt rekonstrukcije ulice Stefana Kovata v celoti uredi, s temi dodatnimi
deli, kiso predvidena.

- Povedalje tudi, da opaZa, da na sejah delovnih teles Stejejo tudi vzdr2ane glasove. Zatrdilje,
da vzdrzanih glasov ni. zadelovna telesa se subsidiarno uporablja tudi po;lovnik mestnega
sveta, zato je predlagal, da se v sodelovanju z obiinsko upravo izdajo jasna navodila. pojavlja
se namret vpra5anje, ie se je vzdrlal alije bil prijavljen pri glasovanju ali ni bil prijavljen jri
glasovanju. Na sejah mestnega sveta se prijavijo z glasovllno nupruuo, tega na odborih
nimajo, in se Stejejo glasovi za in proti. ln lahko se pojavi vpra$anje, alije bil sklep sprejet ali
ni bil sprejet, ker ne morejo Steti glasove od vseh prisotnih, ie se tiile na primer niso pridruZili
pri glasgvanju. Predlagalje, da se razjasnijo pravila, da ne bi pri5lo do kaksnih proceduralnih
nejasnosti.

Nada KUHAR:
- Prebrala je pismo, kiga je dobila od obtanke, kije naslovila nanjo vpraianja za mestni svet

insicersinaj nekdozobiineogledagramoznoparkiri5tevMojstrskiinStariuliciinsevpraia,
te bi sam vozil svojavto po takem vhodu in izhodu na Stari ulici in si uniieval gume ob deZju
in ko se tali sneg in so jame polne luZ. Ce se Ze kasira parkiranje, se naj obe parkiri5ti ustrezno
uredita. Na neurejenem gramoznem parkiristu Stare ulice parkirajo sianovalcivseh okoliskih
blokov Stare ulice, saj pred svojimi bloki nimajo prostora za to in Se platati morajo, ieprav
veikrat ni prostora za vse.

- Na mestno obtino je 2e naslovila vpraSanje glede poti v parku, v pismu pa gospa spraiuje,
kdo je pred leti dovolil asfaltiranje ene od glavnih poti? Sedaj, ko pa je potrebna prenove, se
tanke preplastitve z asfaltom ne dovoli. Zakaj je temu tako? ee se ne sme preplastiti, se naj
tim prej odstrani asfalt in uredi ustrezna pot, ki bo primerna za starelle ljudi, starie i
otroSkimi vozitki, gibalno ovirane in tiste, ki hodijo s hoduljo ali z berglami.- Alije sploh kdo razmiSljalo kroZistu med Grajsko, Slovensko in Lendavlko ulico?Tu bi moralo
biti kroZi5ie narejeno med prvimi, saj je ogromno prometa in Se taka se v nedogled, da lahko
iz Grajske ulice speljei na slovensko in na Lendavsko ter se dalje.

Daniela tU0neC:
- Opozorila je na mestni avtobus, na Sobodanec, o katerem so Ze razpravljali tudi na Odboru

za druZbene dejavnosti in sicer se z njim vozi izredno malo ljudi, torej zelo malo Soboiancev.
Vsi avtobusi, ki vozijo, so zelo veliki in viasih sedita v tem avtobusu le ena ali dve osebi, zato
bi bilo prav, da bi se naredila neka analiza. Za Sobotanca imajo v proratunu nekje okrog
185.000 EUR, kar nitako malo in se to po njenem mnenju zapravi zaprazen nit. Meni, da bi
morali na tem podrotju nekaj ukreniti, in sicer ali se dobijo manjii avtobusi, torej z manj
sedeZi ali pa kakSen kombi oz. prostofer, saj se ji to zdi prevelik stro5ek za tako malo ljudi, ki
se vozijo s Soboiancem.

Andrej MrSle:
- Vpra5al je, ali je mogote v kak5nem nairtu ureditev dela peipoti oziroma plotnika, ki se

konta pri starem Petrolu, kije bil na TiSinski ulici, potem pa ni vet plotnika cca. 300 m vse
do kolesarske steze, ki vodi proti Puiii. Potem lahko tam grei po travi, po zemljistu v lasti
MOMS. Ker predvideva, da za nadvoz in za peipot preko kanalov ni denarja, se naj vsaj reiil
ta del. Pojasnilje, da ko je bil tri ali Stiri dni sneg, je bilo tam nemogote iti pe5 ali ,e p"'iluti s
kolesom, saj je bila Zlindra.
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Bojan PETRIJAN:

Na eni izmed zadnjih sej je opozoril na nekvalitetno izvedbo meteornih jarkov, in sicer se naj
predmetne zadeve vzpostavijo v tako stanje, do voda ne bo zastala, konkretno je mi5ljeni
ureditev vodotoka Veiiica Kupiinci.
Pogovarjali so se 2e, da iStejo nove prihodke, da bodo lahko laZje izvajali proratun, morda

se to uposteva Ze v letu 2024,2025 in sicer je predlagal pobiranje nekega prispevka do
obmotja Expano. Meni, da je potrebno obdobje minilo in se lahko zainejo [oUiratidoloieni
prispevki obiskovalcev, ki to obmoije obiskujejo. Zatrdilje, da je lahko vse, kar vzpostavijo
nekaj tasa zastoni, vendar pa vidijo, da je Expano povzrodil okrog za 250.000 € stio5kov, ki
jih projekt ne pokriva.
Priporotilje tudi, da se razmisli o projektu dodatnega suienja blata ter opozoril na,enormno
povetanje stro5kov zaradi tega, ker Mad2arska vet ne sprejema odpadnega blata. Obstajajo
2e tudi reSitve. To pomeni dodatno zniZanje tonaZe in posleditno precej niZje stroike in tiile
obvladovanje cene oblikovane skladno z elaboratom.

Antonu SLAVICU:

Glede revizijskega porotila je Zupan povedal, d je vpraianje izredno kompleksno in obse2no.
Kolikor mu je znano, je to poroiilo konino, novo vodstvo Cerop po njegovem vedenju sledi
napotkom. Pogledali bodo stvari, kijih je izpostavil in mu potem poSljejo pisni odgovor.

Gorazdu KERECU:

Glede financiranja druitev je Zupan povedal, da bodo zadevo preutili. pobudo za sestanek
je podal tudi gospod Durii, in sicer, da se druitva sestanejo glede novih veiletnih pogodb o
najemu telovadnice. Prav tako je bila podana pobuda tudi preko Sportne zveze, da bi se
dele2niki oziroma klubi sestali tudi s predstavniki iz ministrstva. S predsednikom iportne
zveze sta doloiila termin v mesecu februarju, takajo 5e na potrditev in potem jih bodo tudi
vse obvestili o tem sestanku. Ker bo verjetno veliko zanimanja, ga bodo verjetno pripravili v
tej dvorani in jim poskuiali zagotoviti neposredne odgovore.
Glede prevetritve pogojev, ki so v javnih razpisih doloteni za vodilne poloZaje oziroma za
direktorje javnih zavodov je 2upan prosil za dodatna pojasnila, saj vpraianja niiisto razumel,
je pa povedal, da kar se tite niZanja pogojev pri direktorjih, ki so izredno zahtevna funkcije,
mu nijasno, kam to pelje. Dejansko tudi zakonodaja na drZavni ravni nekako tudi predpisuje
te pogoje, zato bodo zadevo preutili.
Zupan je povedal, da je seznanjen tudi s stanjem na KroSki ulici, tudi sam dobiva po
elektronski poiti fotografije. Mediji so o tem tudi 2e porotali. Zadevo pregledujejo Ze od
jeseni, glede dreves so opozorili pristojne, da je potrebno ukrepati. Tu so ie banine garancije
in meni, da bodo uporabili tudi ta ukrep, kajti po tako kratkem tasu je sianje res
zaskrbljujote.
Obtani so vetkrat nanj naslavljali vpraSanja tudi glede Benkove ulice. povedal je, da
velikokrat sli5ijo, da so platali komunalni prispevek, zdaj pa je potrebno narediti cestno
razsvetljavo, kanalizacijo. Jasno morajo povedati, da komunalni prispevek temu niti ni
namenjen, niti 5e dalet za to ne zadostuje.lnvesticija v to ulico znaia 2e preko 100.000 EUR
in 5e toliko bo potrebno, komunalnega prispevka pa je platanega nekje okoli 36.000 EUR.
Dejansko je njihov deleZ veliko vetji in 5e vet takSnih ulic obstaja, tako da je to bila tudi
tematika pri sestavljanju tega proraiuna. Danes so videli, da je denarja pai toliko, kot ga je
in da bodo eni pat pri5li na vrsto v letu 2024, drugi 2025 in tretji 2026, sajenostavno za vse
zmanjka denarja. Benkova ulica pa je dejansko v proratunu in bo izvedena.
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Bernardki RUZIe:
- Glede vetnamenskega objekta je Zupan povedal, da bodo pripravili pisni odgovor. Gradnja

je potekala po fazah, manjka tudidokumentacija.

Zoranu HOBLAJU:
- Glede urejanja ulice Stefana Kovaia je povedal, da so se o tem pogovarjali pri sestavi

prorafuna in da se bo njeno urejanje nadaljevalo s postavitvijo nove ,liin" razsvetljave. V
pisnem odgovoru jim bodo posredovali tudi terminski plan obnove posameznih odsekov
na tem podroiju, kiso ga pridobiliod direkcije.

- Glede upoStevanja vzdrlanih glasov pri glasovanju je Zupan povedal, da bodo zadevo
preuiili in potem podali ustrezno navodilo, da ne bo prihajalo do razlitnih tolmatenj.

Nadi KUHAR:
- Glede parkiriSt pri Stari in Mojstrski ulicije Zupan povedal, da bodo zadevo pregledali in

potem ustrezno ukrepali. Dejstvo pa je, da je zimski tas pustil neke posledice na vec cestah.
Skoraj dnevno se sredujejo z posledicami niZjih temperatur v prejinjih dveh tednih.- Zupan je povedal, da asfaltiranje poti v parku dejansi<o ni vet dovoljeno. Sedaj so v precepu,
ali naj ta asfalt odstranijo in uredijo neke utrjene povriine. Tudi iato na CTN sredstva'pri
zeleni prenovi niso prijavili nobenega projekta. Zadevo bodo preutili in v tej smeri pripravili
dolotene projekte. Meni tudi, da ie bodo asfalt odstranili, bo mogote to za siar5e z otro5kimi
vozitki in za gibalno ovirane verjetno 5e slabSe. Strinja se tudi, da stanje s tem asfaltom ni
vet takino, kot bi moralo biti in bo potrebno ukrepati.

- Glede KroZi5ia med Grajsko, Slovensko in Lendavska ulico je Zupan povedal, da je bilo pred
leti Ze v natrtih. Gre za drZavno cesto. Mi5ljen je bil preboj'mimo pomurskega tiska, vendar
se sedaj z Lendavske strani gradijo stanovanjski bloki in se preboj tam dela na Kopali5ko
ulico. Nekaterijim oeitajo, da imajo prevei kroZiSt, zato je potrebno stvari preutiti. To tudi ni
samo v naSi domeni, saj se morajo potem dogovoriti tudi z drzavo.

DanieliMOREC;
- Zupan je povedal, da so o Sobotancu Ze veikrat razpravljali, tudi sam ni najbolj zadovoljen,

dolotene analize so 2e naredili. Soboianec je povezan tudi z medkrajevnimi prevozi, zato je
potrebno tudi to urediti. Gre za fiksne stroSke, ne glede na to ali se kdo pelje. Obstaja
moZnost, da se dogovori, da ne vozi ob sobotah, kar se po kalkulacijah ocenjuje na SO.OO0
EUR na leto, oz. da ne vozi med potitnicami, nekje 20.000 EUR na leto. Obstaja moZnost
varfevanja s tem, da se zviSa cena voZnje ali neka enotna celoletna karta. Ministrstvo za
okolje in prostor plaiuje subvencijo glede na Stevilo voZenj. Zagotovili so tudi denar, da
bodo naredili celovito Studijo, in potem sprejeli dolotene 

-ukre-pe. 
Ugotavljajo tudi, da

Soboianca ziulrai primanjkuje, primanjkuje ga tudi, ko se ljudje viaiajo ii sote in sluZbe. Vsi
opazajo pa, da v vmesnem dasu dejansko ni najborj izkoriiien.

Andreju MESteU:
- Zupan je povedal, da je bilo tudi glede peSpoti na Ti5inski cesti potrebno pri sestavi

proraiuna v obtinski upravi opraviti vet krogov. To je bila njegova velika Zelja, glede na
dejstvo, koliko zadeva stane in da je potrebno tam na novo urediti vodovod. Ne ve sicer,
zakaita investicija ni bila vkljuiena v Pomurskivodovod. Tam so tudi petrolove cisterne za
gorivo, kijih je potrebno umakniti s tega obmotje, ki ni v njihovi lasti. Zelo draga investicija
je tudi most. Natrtujejo tudi, te bo ostalo kaj sredstev CTN za mobilnost, da bise lotilivsaj
projektov oz. oziroma kar bo pai moZno narediti. To je ena od vpadnic in bo denar potrebno
zagotoviti. Trenutno ga Zal niso mogli glede na vse okoli5iine, ki so bile dele2ne razprave.Z
ekipo se bo trudil, kolikor bo mozno, da se ta investicija izvede.
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Bojanu PETRIJANU:

Glede ti5tenja vodotokov je 2upan povedal, da sedaj velja zaiasno financiranje, takoj, ko bo
proratun sprejet, bodo nadaljevali s tiSienjem vodotokov, ki se bodo tudi preiledali. Oba se
lahko strinjata, saj Zivita v istem kraju, da je problem tudi pri mostovih, ki so sijih v veliki meri
obtani in obianke sami naredili. Nekateri imajo potem pieboje Sirie, drugioil" in odiitene.
Potrudili se bodo, da bo stvar potem funkcionirala.
Zupan je povedal, da se strinja tudi glede prihodkov Expana, v obtinski upravi se ie dela v
tej smeri. Pred realizacijo je 2e, da bo po novem upravljanje, tudi jezera pre5lo z ZKTS na
Razvojnicenter. Z Razvojnim centrom se Ze dogovarjajo,da bodo tam vzpostavili nek reZim
parkiranja. Dejstvo je tudi, da imajo sedaj tam turisti vse zastonj, iesar ni nikjer v Sloveniji,
poleg brezplatnega parkiranja tudi uporabo sanitarij, tudi Sof;rji se s postalalista hodijo
tuiirat. stvari bo potrebno urediti tako, da bodo vzdrZne. To je nai turlstitni potencial, iz
katerega lahko dobimo neke vire, kijih potem vlagamo v nadaljnje investicije, bodisi na tem
obmoiju ali drugje po mestni obdini. Bilo je tudi petletno ur"rno obdobje v perspektivije
miSljeno tudi postajaliite za avtodome. Seveda bo veliko laZje, ko bo destinacija zatela
ustvarjati neke prihodke, ki jih bodo potem lahko tudi neposredno vratali u okoll" in
izboljialistanje.

K toiki 6)
Predlogi in pobude iupana

Zupan se je svetnikom zahvalil za konstruktivno razpravo in za razumevanje situacije. Svetnike je
povabil na dogodek Naj prostovoljci ter na prireditev ob slovenskem kulturnem prazniku.

S tem je bil izirpan dnevni red 10. redne seje Mestnega sveta Mestne obtine Murska sobota.
Predsedujoti se je svetnikom zahvalil za prisotnost in ob I 8:51 uri sejo zakljuiil. Seja je posneta na
magnetofonski trak ki se hrani v upravi Mestne obiine Murska sobota.

Murska Sobota, dne 30, januar 2024

Zapisnik sestavila:
Sergeja SUKle, mag. prav

Zupan
obtine Murska Sobota

an ANZELJ, mag. jav. upr
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